
8.03 Zienswijzen begrotingen 5 GR’en en 8.04 wijzigen GR’en en 8.05 Brief ontw.strat. 

Bij de oordeelsvormende raad van april heb ik al even aangestipt dat de werkgroep 
regionale zaken zich vlak voor die vergadering had gebogen over hetgeen aan de orde 
komt bij de agendapunten 8.03  en 8.04, te weten de zienswijzen over de begrotingen 
van de 5 gemeenschappelijke regelingen en  de wijzigingsvoorstellen betreffende die 
regelingen. 

Deze 2 zaken zouden rechtsreeks in de raad moeten komen vanwege de tijdsklem 
waarin we zaten en daarom is besloten de voorbespreking te doen plaatsvinden in de 
werkgroep. 

Ik heb toen ook gemeld dat de werkgroep van mening is dat we met de voorstellen in 
kunnen stemmen. 

Met de wijzigingsvoorstellen van de regelingen is dat ook enigszins logisch omdat de 
uitkomst van de eerdere zienswijze-ronde, die eind vorig jaar al plaatsvond. 

Het College heeft op 26 maart ingestemd met de wijzigingsvoorstellen onder 
voorbehoud van goedkeuring door de raad.  

De werkgroep zag geen bezwaren dit te volgen en adviseert de raad hiermee in te 
stemmen bij de behandeling van agendapunt 8.04. 

M.b.t. de begrotingsvoorstellen kon de werkgroep  zich ook vinden in de voorstellen, 
waarbij ik enkele weken geleden wel heb aangegeven dat vanuit de werkgroep wordt 
geadviseerd nog enkele inhoudelijke opmerkingen in onze reactie mee te geven naar 
MRE, GGD en ODZOB. Met de begrotingen van Ergon en Veiligheidsregio kan de 
werkgroep akkoord gaan gezien de onderliggende motivering daarbij. Die vindt u terug in 
de bijgevoegde brieven. 

Ik zou daar nog een korte toelichting op geven namens de werkgroep. 

Bij de begroting van de MRE willen we vragen om concreet en zichtbaar werk te maken 
van het nazorgplan wat nodig is voor de overdracht van Gulbergen. Met daarbij te streven 
naar een concrete datum van overdracht en het verzoek ons op de hoogte te houden van 
de voortgang. En de vraag om toch anders in te steken met het Stimuleringsfonds: òf 
voor vaststelling van de begroting een evaluatie over dit fonds op te leveren waaruit blijkt 
dat dit fonds met minder toekan structureel, òf hieruit geen geld te nemen. De bijdrage 
voor 2025 zal met € 27.000,- bijgesteld moeten worden. 

Bij de begroting van de GGD willen we opmerken dat de GGD de ontwikkelingen in de 
regio moet kunnen blijven volgen en het verzoek doen om bandbreedtes af te spreken 
over de index. De begroting zal bijgesteld moeten worden voor een bedrag van € 
158.000,-.Het beschikbare budget is niet toereikend. 



Bij de ODZOB willen we opmerken dat het een compliment verdient dat de begroting dit 
keer minder conservatief is opgesteld. Die klacht was er vorige keer. Verder het verzoek 
om een investering voor huisvesting van 613.000 in 2025  beter te onderbouwen en het 
verzoek om € 300.000,- niet via de uurtarieven in 2025 op te halen maar via de 
resultaatbestemming van 2023. Ook het verzoek om het ontwikkelbudget niet via de 
uurtarieven op te halen maar via een vaste verdeelsleutel. Overigens kunnen we de 
bijdrage dekken voor 2025 uit de beschikbare budgetten. 

T.a.v. de brief onder 8.05 ten aanzien van de ontwikkelstrategie, daar heb ik in de 
oordeelsvormende vergadering van april al uitgebreid bij stil gestaan. Daaraan heb ik 
niets meer toe te voegen. 


